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حامــد جیــرودی/ دیــدار ذوب آهن و پرســپولیس در 
هفته اول لیگ برتر در حالی به پایان رســید که یکی 
از بازیکنانــی کــه در ترکیب سرخپوشــان پایتخت به 
میدان رفت، محمد عمری بود؛ هافبک 22 ساله ای 
که از دقیقه 78 به جای مهدی عبدی وارد زمین شد 
و در دقیقه 84 شــوتی را از پشــت محوطه جریمه به 
ســمت دروازه اصفهانی هــا روانــه کرد که بــا برخورد 
بــه تیر دروازه راهی بیرون شــد. با این حــال، بازی او 
در این دقایق کوتاه نشــان داد که پرسپولیس بازیکن 
جوانــی را در اختیار دارد که می توانــد آینده خوبی را 
پیش رو داشــته باشــد. عمری که اهل ارومیه اســت، 
در گفت و گویی که با خبرنگار »ایران« داشت، درباره 
بــازی بــا ذوب آهــن و نتیجه ای که تیمش در شــروع 
لیگ بیســت و دوم به دســت آورد، گفــت: »در بازی 
بــا ذوب آهــن همــان طــور کــه همــه شــاهد بودند، 
بســیار هماهنــگ ظاهــر شــدیم و حمــات خوبی را 
انجــام دادیــم امــا با بدشانســی بــه گل نرســیدیم و 
توپ هایمان تبدیل به گل نشــد. با این حال، شرایط 
تیم بســیار خوب اســت و امیدوارم کــه در بازی های 

آینده بتوانیم به برد دست پیدا کنیم.«
عمری فصل گذشــته در 3 بــازی 44 دقیقه برای 
پرســپولیس بازی کرده بود امــا در این فصل از بازی 
اول، فرصــت بــازی پیــدا کــرده و ایــن موضــوع او را 
امیــدوار کرده اســت. او در این خصــوص چنین نظر 
داد: »خــدا را شــکر می کنــم که این اتفــاق افتاد. من 
باز هم ســعی می کنم که خوب تمریــن کنم و اگر به 

میدان رفتم، بتوانم نظر آقا یحیی را جلب کنم.«
او دربــاره شــوتش کــه بــه تیــر دروازه ذوب آهــن 
خورد، چنین واکنشــی داشــت: »فکــر می کنم در آن 
صحنه خیلی با بدشانســی مواجه شــدم. اگر شــوتم 
گل می شــد، بــرای خــودم و تیــم اتفاق خوبــی رقم 
می خــورد اما قســمت نبــود و هــر چه خــدا بخواهد 
همــان می شــود.«عمری کــه متولــد 1379 اســت، 
فوتبالــش را از لیــگ برتــر امیدهــای تهــران )آســیا 
ویژن( و از تیم کاســپین آغــاز کرد و پس از آن به تیم 
امیدهــای پرســپولیس پیوســت. او دربــاره چگونگی 
هــم  پرســپولیس  بزرگســالان  تیــم  در  حضــورش 
صحبت کرد: »من در تیم امیدهای پرســپولیس زیر 
نظر آقای منصور هاشــمی بازی می کــردم که مربی 
بســیار خوبی است و از ایشان بســیار تشکر می کنم و 
کارهای فنی که آموزش دیده ام را مدیون او هســتم. 
پــس از اینکــه توانســتم خــودم را در تیــم امیدهــا 
نشــان دهم، آقای گل محمدی خواســت که به تیم 
بزرگسالان منتقل شوم و از فصل گذشته در خدمت 
تیم بــزرگ پرســپولیس هســتم.«در پســت هافبک 
راست و چپ و هافبک پشت مهاجم و حتی فوروارد 
کاذب بازی می کند که در آن ستاره های زیادی مانند 
امید عالیشاه، سروش رفیعی، مهدی ترابی و سعید 
صادقی حضــور دارند. عمری در ایــن ارتباط عنوان 
کــرد: »بازی کردن در پرســپولیس که بســیار ســخت 
اســت اما من این ســختی را دوســت دارم و از تجربه 
حضــور کنار بــزرگان اســتفاده و تاشــم را می کنم تا 

بتوانم میان این همه ســتاره خودی نشــان دهم. آقا 
امیــد، آقا ســروش و آقــای ترابی همــه الگوهای من 

هستند و از تجاربشان استفاده می کنم.«
ایــن بازیکــن دربــاره جو پرســپولیس، حضــور در 
کنار بازیکنان مطرح و دوســتانی که دارد، یادآور شد: 
»جو تیم که بسیار خوب است و همه بازیکنان با هم 
دوست و برادر هستند اما من بیشتر با علی جودکی و 

محمدعلی احمدی دوستی دارم.«
ســیدجال  حضــور  دربــاره  همچنیــن  عمــری 
حســینی ادامــه داد: »در کادرفنــی هــم کــه مربیــان 
بزرگــی حضور دارنــد. از آقا یحیی و آقــا کریم گرفته 
تا آقا ســید جــال که امســال مربیگری را آغــاز کرده 
اســت. آقــا ســید پرافتخارتریــن بازیکــن لیــگ برتــر 
بــوده و کوه تجربه اســت و از هر لحــاظ به تیم کمک 
می کنــد. واقعــاً هم بازی کــردن کنار او افتخــار بود و 
هــم اینکه حالا مربی مان شــده و از تجارب فراوان او 
اســتفاده می کنیم.«پرســپولیس در هفتــه دوم لیگ 
برتــر، جمعه میزبان فولاد اســت. عمری درباره این 
دیــدار توضیح داد: »دیدار خیلی ســختی را در پیش 
داریــم امــا ایــن مســابقه در اســتادیوم آزادی برگزار 
می شود و امیدوارم بتوانیم در این بازی خانگی به 3 
امتیاز دست پیدا کنیم. البته این دیدار هم متأسفانه 
بــدون حضور تماشــاگران برگزار می شــود و مطمئناً 
اگر هواداران را کنارمان داشــته باشیم، خیلی شرایط 
بهتری خواهیم داشــت و بــا حمایت آنها می توانیم 

بهتر به موفقیت برسیم.«

محمد عمری، هافبک جوان سرخپوشان پایتخت در گفت و گو با »ایران«:

سختی کار در پرسپولیس را دوست دارم
بدشانسی آوردم وگرنه باید شوتم گل می شد/سیدجلال حسینی کوه تجربه است

اعلام مجموع قرارداد بازیکنان استقلال و پرسپولیس
قرارداد سرخابی ها از سوی سازمان بازرسی کل کشور بررسی می شود

گــروه ورزشــی/ از هفتــه گذشــته و زمانــی کــه حســین قربــان زاده، رئیــس 
ســازمان خصوصی ســازی اعــام کرد بــزودی مجمــوع قــرارداد بازیکنان 
و مربیــان پرســپولیس و اســتقال اعــام می شــود، همه منتظــر رونمایی 
از ارقــام قراردادهــا بودند و ســرانجام این اتفاق دوشــنبه شــب در برنامه 
فوتبــال برتــر رخ داد. بــر این اســاس رقــم قــرارداد تیم های بزرگســالان و 
پایه اســتقال بدون محاســبه مبلغ قرارداد محمــد محبی، مهدی قائدی، 
محمدحســین مرادمند و ســیاوش یزدانی که به تازگی به این تیم پیوسته 
اند، 306 میلیارد تومان و قرارداد کادرفنی آبی پوشــان  36 میلیارد تومان 
عنوان شــده که مجموع آن 343 میلیارد تومان است. این در حالی است 
که فصل گذشــته اســتقال چیزی حدود 160 میلیــارد تومان برای تیمش 
هزینه کرد و امســال بیش از دوبرابر شده است. برای پرسپولیس که فصل 
گذشــته بودجه 140 میلیاردی داشــت، ایــن فصل مجموع ارقــام قرارداد 
خــود را بــه 220 میلیــارد تومــان )بدون محاســبه مبلــغ قــرارداد لوکادیا( 
رسانده که این افزایش 80 میلیارد تومانی نیز رشد قابل توجهی محسوب 
می شود. مجموع قرارداد کادر فنی این تیم هم 33 میلیارد تومان است، 
البتــه پیش از ایــن قرار بود ارقام قــرارداد بازیکنــان و کادر فنی به تفکیک 
نفــرات دو تیــم در ســایت کُدال منتشــر شــود که هنــوز این اتفــاق نیفتاده 
اســت. قربــان زاده درخصــوص اینکــه چه زمانی مــدارک و ارقــام قرارداد 
باشــگاه های اســتقال و پرســپولیس در ایــن ســایت منتشــر خواهد شــد، 
گفت: »احتمالًا در هفته جاری این اتفاق می افتد.« از ســویی انتشــار مبلغ 
قرارداد بازیکنان و کادر فنی ســرخ ها کامل نیست چرا که مجموع قرارداد 
تیم های پایه و بزرگسالان استقال محاسبه شده اما قرارداد تیم های پایه 
پرســپولیس منتشــر نشــده اســت. او در این خصوص افزود: »فقط همین 
دو مدرک خواهد بود و چیز دیگری نیســت که منتشر شود و ابهامی وجود 
ندارد.« قربان زاده در واکنش به پرسشی درباره رقم های بالای هزینه شده 
از ســوی دو باشــگاه اســتقال و پرســپولیس در نقل  و  انتقــالات و اینکه آیا 
سازمان خصوصی سازی در این خصوص ورود خواهد کرد، اظهار داشت: 
»مراجــع دیگــر هــم ذینفع هســتند و حتمــاً توضیحاتی داده خواهد شــد. 
ایــن ارقام برای کشــور ما بالا اســت و قطعاً باشــگاه ها منابــع لازم را برای 
پرداخــت این مبالغ  در نظر گرفته اند.« رئیس ســازمان خصوصی ســازی 
در پاســخ به این پرســش که آیا این مبالغ از محل فروش سهام دو باشگاه 
پرداخت خواهد شــد و اجازه برداشــت به باشــگاه ها داده شــده اســت، به 
ایســنا گفت:»خیر! فعاً باشــگاه ها اجازه برداشــت ندارند.« پس از انتشار 
قــرارداد بازیکنان و کادر فنی ســرخابی ها، لقمان کیاپاشــا بازرس  کل امور 
ورزش، جوانان و میراث فرهنگی ســازمان بازرســی کل کشــور از ورود این 
ســازمان به موضوع قراردادهای منعقده در دو باشگاه دولتی پرسپولیس 
و اســتقال خبر داد و گفت: »هیأت بازرسی ســازمان بازرسی کل کشور در 
باشــگاه پرسپولیس مستقر است. با اســتقرار هیأت بازرسی، میزان درآمد 
و هزینــه کرد باشــگاه و نحوه تنظیــم و اجرای قراردادهــا از جمله موضوع 
حامیــان مالــی، مورد نظارت و بررســی قرار خواهد گرفــت.« او با تأکید بر 
اینکه این سازمان با جدیت نسبت به بررسی دقیق قراردادها با محوریت 
چگونگی تأمین مالی اقدام و تا رسیدن به نتایج نهایی موضوع را پیگیری 
می کند، تأکید کرد: »طی چند روز آینده هیأت بازرسی در باشگاه استقال 
هــم مســتقر خواهــد شــد و ضــرورت دارد بودجه بنــدی صحیــح انجام  و 
درآمد هر باشــگاه بر اســاس واقعیت محاســبه و ســپس نســبت به هزینه 

اقدام شود تا شاهد انباشت بدهی  نباشیم.«

محمدمحمدی ســدهی/ تیم فوتبال جوانان ایران هفته گذشــته با حضور در مسابقات 
کافــا به عنــوان قهرمانی دســت یافت. ملی پوشــان جــوان کشــورمان در فینــال این 
مسابقات که در تاجیکستان برگزار شد، با پیروزی 4 گله میزبان را مغلوب کرد. مسابقات 
قهرمانی جوانان آســیا نزدیک ترین رویداد برای این تیم به حســاب می  آید و شاگردان 

صمد مرفاوی باید در مرحله گروهی با تیم های امارات، قرقیزســتان )میزبان( و برونئی 
بــازی کنند؛ مســابقاتی کــه از 19 شــهریورماه آغــاز می  شــود و جدی ترین چالــش برای 
شاگردان مرفاوی محسوب می  شــود. به همین منظور خبرنگار »ایران« با محمد امین 

حزباوی و امیر شهیم، 2 بازیکن این تیم گفت وگو کرد که متن آن را با هم می  خوانیم؛

محمــد امیــن حزبــاوی، کاپیتــان تیــم ملــی فوتبال 
جوانان که در این مسابقات به عنوان بهترین بازیکن 
انتخــاب شــد، گفــت: »انتخابــم بــه عنــوان بهترین 
بازیکــن لطف خــدا و تــاش تمامــی بازیکنــان تیم 
بود. همه بچه ها در این مســابقات زحمت کشــیدند 
و ایــن قهرمانــی حــق تیم ملی بــود. مســابقات کافا 
حقیقتاً ســطح بالایی داشــت و مســابقات تدارکاتی 
خوبی بــرای تیم ملی به حســاب می  آمــد. تیم های 
قرقیزســتان و تاجیکســتان کیفیت بالایی داشتند که 
البتــه کار ما در بازی با قرقیزســتان گره خورد و با این 
تیــم مســاوی کردیم امــا در فینال بخوبی توانســتیم 
تاجیک ها را شکست دهیم و قهرمان شویم. در حال 
حاضــر مهم تریــن چالش مان حضور در مســابقات 
قهرمانی آسیاســت که برای رســیدن بــه نتیجه باید 
تمام تاش مان را بکنیم.«او درخصوص کمبودهای 
تیم ملی جوانان برای حضور در مسابقات قهرمانی 
آســیا افــزود: »امکانات مــان ضعیف اســت و از نظر 
کشــور  از  خــارج  اردوهــای  و  تدارکاتــی  بازی هــای 
کمبودهایــی داریــم کــه باید ایــن کمبودهــا برطرف 
از  کــه پیــش  البتــه فدراســیون در نظــر دارد  شــود. 
حضــور در مســابقات قهرمانی آســیا اردویی در قطر 
داشــته باشــیم و پــس از آن بــه قرقیزســتان اعــزام 
شــویم. امیدوارم کــه در اردوی قطر چند بازی خوب 
برگــزار کنیم و با آمادگی خوبی در مســابقات حاضر 
شــویم. برگزاری بازی های دوســتانه بــرای تیم ملی 
مهم ترین موضوع اســت.«کاپیتان تیم ملی جوانان 

صحبت هــای خــود را این گونه ادامــه داد: »برگزاری 
بازی هــای دوســتانه با تیم هــای داخلی بــه دردمان 
نمی خورد و باید با تیم های ملی ســایر کشورها بازی 
کنیم. تیم های کره جنوبی، ژاپن و اســترالیا تیم های 
خــوب و قدرتمنــدی هســتند و اگر از ایــن تیم نتیجه 
می  خواهیــم باید با چنیــن تیم هایی بازی دوســتانه 
برگزار کنیم تا نقاط ضعف و قوت مان را بیش از پیش 
بشناســیم. فدراســیون باید به تیم جوانان بها دهد و 
در این صورت این تیم می  تواند کارهای بزرگی انجام 
دهــد. ما کادر خوبــی داریم و عاوه بــر این بازیکنان 
قدرتمندی در تیم ملــی بازی می  کنند.«این بازیکن 
تیم فولاد خوزســتان اظهار کرد: »تیم های حاضر در 
این مســابقات بــا امکانات زیاد در مســابقات حاضر 
می  شــوند و به نوعی امکانات آنها بــا ما قابل قیاس 
نیست. در این شرایط هنوز برنامه تیم ملی مشخص 
نیســت و به نوعی بازیکنان و کادر فنی نمی دانند که 
برنامــه چیســت. در حال حاضــر وضعیت تیم ملی 
بزرگســالان که باید در جام جهانــی بازی کند، مبهم 
اســت چه برسد به تیم های پایه. بچه ها برای حضور 
در مســابقات بــه انگیزه نیــاز دارند و ایــن مهم ترین 
موضوع اســت. وقتی وضعیت بزرگســالان این گونه 
اســت انگیزه ما پاییــن می  آید.«حزباوی با اشــاره به 
این موضوع که مســابقات کافا با مسابقات قهرمانی 
آســیا کاماً متفاوت اســت، افزود: »در کافا اســترس 
کمتری داشــتیم چرا که این مســابقات دوستانه بود 
اما مسابقات قهرمانی آسیا استرس زیادی دارد چرا 
که حریفان مان در این مسابقات قدرتمندتر هستند 
امــا مــا حریفــان مــان را بخصــوص در دور گروهــی 
مســابقات به خوبی می  شناســیم، با قرقیزســتان در 
کافا بازی کردیم که این تیم حریف سرســختی بود و 
قطعاً برای مســابقات قهرمانی آسیا شرایط بهتری 
خواهــد داشــت. امــارات هــم تیــم خوبــی اســت که 
امکانــات خوبــی دارد و این تیم را هم می  شناســیم. 
عــاوه بر ایــن بازی هــای تیم برونئــی را دیــده ایم و 

شناخت خوبی از این تیم داریم.«

امیــر شــهیم، مهاجــم تیــم ملــی جوانــان درخصــوص 
مســابقات کافــا و قهرمانــی تیــم ملــی در این مســابقات 
اظهار کرد: »این مسابقات سطح بالایی داشت و تیم های 
خوبــی در کافا حاضر بودند. خدا را شــکر که توانســتیم در 
این مسابقات قهرمان شــویم و این موضوع انگیزه مان را 
برای حضــور موفق در مســابقات قهرمانی آســیا چندین 
برابر کرد. زمان زیادی برای حضور در مسابقات قهرمانی 
آسیا نداریم و کمتر از یک ماه باید به این مسابقات اعزام 
شــویم به این دلیل باید هرچه ســریع تر آمــاده حضور در 
این مســابقات شویم.«او گفت: »قرار است یک اردوی 20 
روزه برگزار کنیم و پس از آن عازم قرقیزستان شویم. همه 
بازیکنان می  دانند که مســابقات قهرمانی آسیا مسابقات 
بســیار مهم و متفاوتی اســت و تاش می  کنیــم که در این 
مســابقات قهرمان شــویم. البته می  دانیم کارمان بســیار 
ســخت اســت چرا کــه رقبــای ســختی داریــم. مهم ترین 
موضــوع بــرای قهرمانــی در این مســابقات بحــث آماده 
ســازی اســت که تیم های دیگــر از این نظر شــرایط خوبی 
دارنــد و تکلیف شــان را می  دانند اما هنــوز هیچ چیز برای 
تیم ملــی ما صد درصد نیســت.«مهاجم 
»صمــد  کــرد:  بیــان  جوانــان  ملــی  تیــم 
مرفاوی مربی بســیار خوبی است. او کمتر 
از یک ماه هدایت تیم را برعهده گرفت 
کــه در مســابقات کافــا توانســت تیــم 
ملــی را قهرمــان کند. البتــه باید به 
او زمــان داد تــا بتوانــد تیــم را به 
شــرایط ایــده آل برســاند. تیــم 
ملــی جوانــان قهرمــان کافا 
شــده اســت و قطعــاً بــرای 
قهرمانی در مسابقات آسیایی 
بــه قرقیزســتان می  رویــم. تیــم روحیــه 
خوبی دارد اما امیدواریم برنامه هایی که 
بــرای تیم ملی در نظــر گرفته اند اجرایی 
شود تا با بهترین شرایط در 
آســیا حاضر  قهرمانی 

شویم.«

ë شهیم: هنوز هیچ برنامه مشخصی نداریم

گفت وگوی »ایران« با محمد امین حزباوی و امیر شهیم، 2 بازیکن تیم ملی فوتبال جوانان

می توانیم کارهای بزرگی انجام دهیم

سمیعی: قرارداد استراماچونی به گونه ای بود که 
حق دفاع استقلال را گرفت

موضوع شــکایت آندره آ اســتراماچونی از اســتقال و صدور رأی دادگاه 
CAS بــه ســود ایــن ســرمربی ایتالیایــی، بــه ســوژه روز فوتبــال کشــور 
تبدیل شــده اســت. فرشــید ســمیعی، معاون حقوقی آبی هــا دیروز در 
گفت وگــو با برنامــه تلویزیونی در انتهای الوند در مورد اینکه در قرارداد 
اســتراماچونی بندی آمده اســت که باشــگاه اســتقال تمامــی جرایم و 
غرامت قرارداد را می پردازد و حق اعتراض به مراجع قانونی را از خود 
ســلب می کند، گفت: »در قــرارداد آمده که غرامت هایی در نظر گرفته 
شــده اســت. وقتی شــما در صورت عدم انجام تعهدات، پرداخت این 
غرامت هــا را آگاهانــه می پذیرید، بعــداً هم نمی توانیــد از حق قانونی 
خود اســتفاده کنید که با توجه به اینکه معمولًا در ســالیان گذشته کلیه 
باشــگاه های ایرانــی در پرداخــت بموقــع و انجــام تعهدات خودشــان 
مشــکل داشــته اند، معمولًا دادن اینگونه تعهدات یا قرار دادن اینگونه 
بندهــای قرارداد، برای طرف مقابل همیشــه دردسر ســاز بــوده و زمینه 
خســران باشــگاه های ایرانــی را فراهم کرده اســت.« وی بــا تأیید اینکه 
قرارداد اســتراماچونی به نحوی بوده که اســتقال نمی توانسته چندان 
از حق خود دفاع کند، افزود: »همان طور که می دانید مهلت قانونی دو 
ماهه تعیین  شده که اگر این مبلغ پرداخت نشود، مربی می تواند برای 
شــکایت اقدام کند. متأسفانه بعضی اوقات باشــگاه ها فکر می کنند به 
علت اینکه بعد از طی شــدن این مدت، مربی در ایران اســت و کارش 
را انجام می دهد پس احتمالًا قصد شــکایت ندارد؛ درحالی که وکای 
ســرمربی به صورت خیلی شــیک کارشــان را انجام می دهند و به هیچ 
عنــوان از حقوق قانونی خودشــان نمی گذرند.« ســمیعی در خصوص 
اینکه چه مبلغی باید به اســتراماچونی پرداخت شــود، گفت: »با توجه 
به شکایت و تأخیر و تعدیل هایی که هر روز افزایش پیدا می کند، امروز 
صبــح  بایــد بالغ بر یک میلیــون و 534 هزار یورو )کمتــر از 50 میلیارد 

تومان( پرداخت کنیم.«

نادری در ترکیه ماند، تیم عابدزاده برنده شد
در چهارچوب هفته اول فصل جدید لیگ دسته اول اسپانیا، پونفرادینا 
بــه مصــاف کارتاگنا رفــت و به برتری 3-2 رســید. در این مســابقه امیر 
عابــدزاده در ترکیب اصلی پونفرادینا حضور داشــت و 90 دقیقه درون 
دروازه این تیم بازی کرد. او در این مســابقه یک ســیو داشــت. در حالی 
که اخباری مبنی بر احتمال بازگشــت محمد نادری به استقال مطرح 
شــده بود، باشــگاه آلتای اســپور ترکیه اعام کرد با این بازیکن به توافق 
رســیده تــا قراردادش را برای 2 فصل آینده تمدیــد کند. نادری پیش از 
ایــن به خاطر عــدم دریافــت مطالباتش قــراردادش را با آلتای اســپور 
فســخ کرده بود اما باشــگاه ترکیــه ای بعد از پرداخــت مطالبات معوق 
ایــن بازیکــن ایرانــی در نهایت موفق شــد رضایتــش را جلب کنــد تا با 

قراردادی جدید کارش را در این تیم ادامه دهد. 

بانوی شمشیرباز ایران تاریخ ساز شد
اولیــن مــدال تاریــخ شمشــیربازی ایران در اســلحه اپــه بانوان به دســت 

آمد. اعظم بختی بانوی شمشــیرباز اپه کشــورمان در مرحله 
نیمــه نهایــی انفرادی بازی های کشــورهای اســامی با نتیجه 
بســیار نزدیــک 12 بر 11 برابــر حریف ترکیه ای شکســت خورد 
و بــه طــور مشــترک با شمشــیرباز قرقیزســتانی به مــدل برنز 
رســید. شمشــیرباز ترکیه ای نشان طای مســابقات قهرمانی 
جوانــان جهان را در کارنامه دارد و در مرحله قبل هم مهســا 
پوررحمتــی را شکســت داده بــود. بختی نیــز در مرحله قبلی 

حریف قدرتمند قزاقستانی را از پیش رو برداشته بود.

 ماجدی: علاقه مند به فراهم کردن زیرساخت های 
حضور بانوان هستیم

شایعه استعفای سرپرست فدراسیون فوتبال تکذیب شد
خصــوص  در  شــایعه ای  گذشــته  روز 
بــا  انتخابــات  بــدوی  کمیتــه  مکاتبــه 
مبنــی  فوتبــال  فدراســیون  سرپرســت 
از  ماجــدی  میرشــاد  اســتعفای  بــر 
سرپرســتی یــا انصــراف او از حضــور در 
انتخابات منتشــر شــد که فدراســیون با 
انتشــار اطاعیه ای چنیــن موضوعی را 
نادرســت دانســت. در ایــن بیــن صبح 
دیــروز مجمع انتخاباتــی هیأت فوتبال 
آذربایجان شــرقی در تبریز تشکیل شد 

و جــواد ششــگانی برای ششــمین دوره متوالــی و با کســب 28 رأی برای چهار 
ســال دیگــر در ایــن ســمت ابقا شــد. میرشــاد ماجدی، سرپرســت فدراســیون 
فوتبال که در مجمع انتخاباتی هیأت فوتبال آذربایجان شــرقی حضور داشــت 
در جمع خبرنگاران در خصوص حضور بانوان در ورزشــگاه ها گفت: »خیلی از 
اســتادیوم ها زیرســاخت های لازم را ندارند اما امیداوریم فیفا و کنفدراســیون 
آسیا کمک کنند تا پول هایمان را دریافت کنیم تا بتوانیم زیرساخت های لازم 
را بــرای حضــور بانــوان فراهم کنیــم.« او با بیان اینکه اســکوچیچ بــا قدرت به 
کار خــود در تیــم ملی ادامه خواهــد داد افزود: »دو بازی خــوب تدارکاتی برای 
تیم ملی در فیفادی شــهریور برنامه ریزی شــده و ما به دلیل جابه جایی زمان 
برگــزاری جــام جهانی، نمی توانیم یک یا دو ماه قبل از مســابقات، اردوی تیم 
ملــی را برپا کنیم. البته پنج شــش روز قبل از بــازی با انگلیس در جام جهانی، 
تیم هــا بازیکنــان را در اختیــار تیم ملی قــرار می دهند تا آخریــن اردوی آماده 
ســازی برای حضور در جام جهانی برگزار شــود.« ماجدی با اشاره به ایراد فنی 
در ســامانه بلیت فروشــی که منجر به برگزاری بدون تماشــاگر بازی های هفته 
نخســت لیگ برتر شد گفت: »سعی می کنیم ایرادها را رفع کنیم تا هفته دوم 
بــا حضور هواداران برگزار شــود. اتفاقات خوبی در روزهــا و هفته های آینده در 

حوزه تماشاگران و هواداران خواهد افتاد.«

دعوت 31 بازیکن به اردوی تیم ملی جوانان
صمــد مرفاوی، ســرمربی تیم ملی فوتبــال جوانان 31 بازیکــن را برای حضور 
در مســابقات قهرمانی آســیا به اردوی تیــم ملی فراخواند. امیــر ابراهیم زاده، 
میاد کر، محمد جواد حســین نژاد، علیرضا ســعدی پور، عرشیا سرشوق، سید 
احمــد موســوی، صادق صالحی، علی شــیخان، ادیب زارعــی، محمد خلیفه، 
حســین حاجی زاده، محمدرضا ترابی، علی اکبر رنجبر، عباس شرفی، مجتبی 
فخریــان، ســعید ســحرخیزان، فرهاد زاوشــی، امیررضــا اســام طلب، عرفان 
قربانــی، امین پیل علی، پوریا لطیفی، محمد امیــن حزباوی، فرهان بزرگیان، 
علیرضــا گلــی، فرزیــن معامله گــری، عرفــان شــیروانی، امیــر شــهیم، مهدی 
جاویــد، مرصاد ســیفی، ابوالفضل حســینی فر و محمد ابراهیــم زاده بازیکنان 
دعوت شــده به اردوی تیم ملی هســتند. مرحله مقدماتی مسابقات قهرمانی 
آســیا از 19 تــا 27 شــهریور  مــاه ســال 1401 در قرقیزســتان برگزار خواهد شــد و 
اردوی انتخابــی ایــن تیــم از 27 مرداد تا 17 شــهریورماه در مرکــز ملی فوتبال 

برگزار و در نهایت بازیکنان منتخب به قرقیزستان اعزام می شوند.

ë حزباوی: وضعیت تیم ملی بزرگسالان مبهم است چه برسد به تیم های پایه

تمیروف جدا می شود، مهاجم جدید می آید

پرسپولیس در پی تغییر کارگزار
گروه ورزشــی/ با پیوســتن یورگــن لوکادیا 
دغدغه هــای  از  یکــی  پرســپولیس  بــه 
ولــی  شــده  مرتفــع  تیــم  ایــن  کادرفنــی 
فصــل  در  تیــم  ایــن  پرونــده مهاجمــان 
جدید همچنان باز اســت. رضــا درویش، 
کــه  پایتخــت  سرخپوشــان  مدیرعامــل 
دوشــنبه شــب در برنامــه »فوتبــال برتر« 
حاضــر شــده بــود، اعام کــرد که شــرزود 
تمیــروف در پرســپولیس بــه کارش ادامه 
خواهد داد امــا این بازیکن دیروز، صفحه 
باشــگاه پیکان را در اینســتاگرام فالو کرد و 
بعد هــم خبر رســید یحیــی گل محمدی 
رضایتــش را بــرای جدایــی ایــن بازیکــن 
ازبــک اعــام کــرده و بــا نظــر ســرمربی 
سرخپوشــان، ایــن تیــم بــزودی مذاکــره 
بــا یــک گزینــه دیگــر را در دســتور کار قرار 
خواهــد داد. بــا توجه بــه اینکــه مذاکراتی 
پیــش از ایــن بــا گزینــه دیگر خــط حمله 
پرسپولیس صورت گرفته بود، بعید است 
این انتقال مدت زیادی به طول بینجامد و 

باید منتظر حضور دومین خارجی در خط 
حمله ایــن تیم بود. گفتنی اســت لوکادیا 
دیــروز بــرای اولیــن بــار در محــل تمرین 
پرســپولیس حاضر شــد تــا کار خــود را در 
این تیم                            آغاز کند. در همین رابطه نشــریه 
»فوتبال« هلند در گزارشی به ماجراجویی 
جدید لوکادیا در ایران پرداخت و نوشــت: 
»لوکادیــا علــی رغــم داشــتن پیشــنهاد از 
لیــگ هلنــد، ترجیــح داد پنجمین تجربه 
لژیونر شدن را داشــته باشد و با قراردادی 
یک ســاله به تیــم ایرانی ملحق شــد. این 
مهاجــم اســبق آیندهــوون که بــا پیراهن 
شماره 4 در باشگاه جدیدش بازی خواهد 
کرد، در خارج از کشور هلند برای برایتون، 
هوفنهایم، اف ســی سینســیناتی و بوخوم 
بــازی کرده اســت.« در حال حاضر به غیر 
از لوکادیــا و مهــدی عبدی، حامــد پاکدل 
دیگر مهاجم پرسپولیس است که در چند 
وقت اخیر مصدوم بوده و به بازی با فولاد 
هم نخواهد رســید. وحید امیــری بازیکن 

ملی پوش پرســپولیس که کمر خــود را به 
تیــغ جراحان ســپرده بود، دیگــر مصدوم 
این تیم اســت که احتمالاً از یک ماه دیگر 
قــادر خواهد بود تا شــیوه تمرینات خود را 
تغییر دهد. شــرایط این بازیکن طبق نظر 
پزشــکان معالجــش خوب اســت اما نوع 
تمرینــات این بازیکن بســتگی به شــرایط 
بدنــی او دارد چــرا کــه جراحــی امیری به 
صورت لیــزری و بدون برش انجام شــده 
و به همین دلیل دوران نقاهت او شــرایط 

خاص خودش را دارد.
باشــگاه  مســائل  از  دیگــر  یکــی 
پرســپولیس مربوط به کارگزار این باشگاه 
اســت. ســرخ ها در دوره مدیریــت مجیــد 
صــدری، قــراردادی بــا یــک شــرکت بــه 
عنــوان کارگــزار بــه امضــا رســاندند کــه با 
اســتفاده از فضای تبلیغاتــی خود بتوانند 
منابــع مالی خوبی را برای باشــگاه فراهم 
مقطــع  آن  در  ایســنا  گــزارش  بــه  کننــد. 
صــدری ادعــا کــرد که کــف درآمــدی این 

قــرارداد 330 میلیــارد تومــان اســت کــه 
شــامل تبلیغات روی پیراهــن و تبلیغات 
می شــود.  خانگــی  بازی هــای  محیطــی 
همــکاری کارگــزار و پرســپولیس تــا پایان 
لیگ بیســت ویکم خــوب پیش رفــت اما 
بــروز اختافاتی باعث شــده، زمزمه هایی 
مبنــی بر پایان این همکاری مطرح شــود. 
یکــی از مســائل مــورد اختــاف، نبود کف 
قرارداد اســت. از طرف دیگــر نبود جدول 
زمانی پرداخــت پول در قــرارداد، دومین 
موضوع اختــاف دو طرف اســت. در این 
میــان کارگــزار می گوید وقتی پرســپولیس 
تحت قــرارداد کارگزار اســت، نباید فردی 
به نمایندگی باشگاه به صورت مستقل با 
برندهای مختلف برای اسپانسری مذاکره 
کند. در همین رابطه باشــگاه پرســپولیس 
در نامــه ای به کارگزار خود، از این شــرکت 
خواســته که از انعقاد قــرارداد با برندهای 
مختلف برای اسپانســری خودداری کند و 
تمــام فعالیت هــای خود در ایــن زمینه را 

به حالت تعلیــق در بیاورد. البتــه کارگزار 
فعلــی پرســپولیس 2 فصــل دیگر بــا این 
باشگاه قرارداد دارد و مدیران پرسپولیس 
با وجود ارســال این نامه، هیچ تصمیمی 
رســمی بــرای فســخ قــرارداد نگرفته انــد 
و هیــچ نامــه فســخی بــه کارگــزار ارســال 
نکرده اند. کارگزار باشــگاه پرســپولیس که 
از آذر 1۴00 همکاری خود را با پرسپولیس 
آغاز کرده، تا پایان فصل فقط 130 میلیارد 
تومــان بــه ایــن باشــگاه پرداختی داشــته 
اســت. همیــن باتکلیفی عجیــب باعث 

شــد پرســپولیس در هفتــه نخســت لیگ 
برتر برابر ذوب آهن بدون هیچ اسپانسری 
وارد زمین شــود. البته در خبر دیگری هم 
اعــام شــده در صورتی که اتفــاق خاصی 
رخ ندهد، تا ابتــدای هفته آینده از کارگزار 
جدید پرســپولیس رونمایی خواهد شــد و 
باشــگاه پرســپولیس با یکی از اپراتورهای 
تلفن همراه مذاکرات خود را ادامه خواهد 
داد تا در صورت رسیدن به توافق، پیراهن 
پرســپولیس با نام تجاری این اپراتور وارد 

مسابقات شود.


